
PRO Osby årsmöte 

Kring 60 personer hade samlats på Borgens 2:a våning för att bevista vårt 

årsmöte. Ordföranden Sten Andersson öppnade mötet och lämnade 

ordet till Agneta Selind som berättade om PRO:s försäkringar. 

Agneta Malm ledde sedan mötet. Sedvanliga punkter gicks igenom, verk- 

samhets berättelse, ekonomiska berättelser och revisorernas berättelser 

godkändes. Därefter presenterades valberedningens förslag, som var 

genomarbetade så inga ändringar gjordes. Se under Om PRO Osby på vår 

hemsida. Jerry Andersson avtakades med en minnesgåva och blomma.  

 

Därefter avslutades årsmötet med kaffe och semla som PRO Osby bjöd på. 

 

 

Mats Larsson 


